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دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

 ابراهیم اسدی
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

  سقوط بسکتبال  
در رنکینگ جام جهانی

ایسنا: تیم ملی ایران در پاور رنکینگ 
فدراسیون جهانی بسکتبال برای انتخابی 
کرد.  سقوط  پله  دو   ،۲۰۲۳ جام جهانی 
رقابت های پنجره چهارم انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۳ بسکتبال در قاره آسیا - اقیانوسه، از 
روز پنج شنبه ۳ شهریور آغاز خواهد شد که 
در همین راستا فدراسیون جهان پاور رنکینگ 
تیم های حاضر در این مسابقات را اعلام کرد. 
در این رده بندی که براساس قدرت و شانس 
تیم ها برای صعود به جام جهانی ۲۰۲۳ اعلام 
شده است، تیم ملی ایران نسبت به پنجره سوم 
انتخابی ها با دو پله سقوط در رتبه ششم قرار 
گرفته است. تیم های استرالیا )بدون باخت 
در سه پنجره قبل( در رتبه نخست قرار دارد، 
لبنان در رده دوم حضور دارد و نیوزیلند هم 
جایگاه سوم را به خود اختصاص داده است. 
اردن، ژاپن و ایران هم به ترتیب در رتبه های 
سوم تا ششم قرار گرفته اند. فیلیپین،  چین، 
بحرین، عربستان صعودی، قزاقستان و هند 
نیز به ترتیب در رده های ۷ تا ۱۲ قرار گرفته اند.

تیم استقلال دو هفته نخست لیگ برتر را با 
یک شکست و یک پیروزی پشت سر گذاشت. 
محسن بیاتی نیا در این خصوص صحبت کرد. 

  درباره عملکرد استقلال چه نظری 
دارید؟

 استقلال در دو دیداری که مقابل سپاهان و 
ملوان به میدان رفته است، در بازی اول ۲ گل 
دریافت کرده و در دیدار دوم نیز یک گل خورده 
است. این نشان می دهد که در خط دفاعی دچار 
ضعف بوده و هنوز تیم از لحاظ دفاعی کامل 
نشده است. بر همین اساس باید در تاکتیک 
دفاعی بازنگری صورت گیرد و خط دفاع هم 
ترمیم شود. ساپینتو یک مربی هجومی است و 
فقط به حمله و گلزنی فکر می کند، اما باید در 
نظر داشته باشد در خط دفاعی تیمش بیشتر 
کار کند تا بازیکنان دفاعی بیشتر با یکدیگر 

هماهنگ شوند.
  سال گذشته  استقلال یک رکورد 

بی نظیر داشت.
نباید تیمی را با نتایج و عملکرد سال های 
گذشته اش مقایسه کرد، چون سال قبل به 
تمام  بیست ویکم  لیگ  و  پیوسته  تاریخ 
شده است. امسال یک تفکر جدید در تیم 
فوتبال استقلال حکمفرماست و شاید نتایج 
خارق العاده ای بگیرد و عملکردی داشته باشد 
که حتی بهتر از لیگ پارسال باشد. نباید به 
این زودی درباره عملکرد استقلال این قدر 
شتاب زده کارشناسی و انتقاد صورت گیرد،  بلکه 
باید اجازه دهند تا کادرفنی تفکراتش را در تیم 
پیاده کند. باید به استقلال یا هر تیم دیگری 
فرصت داد و تا هفته پنجم صبر کرد تا بازیکنان 

با یکدیگر هماهنگی لازم را به دست آورند.
  در خصوص ناسزاگویی تماشاگران 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 تماشاگران تمام تیم ها برای من قابل احترام 
هستند، اما هاشمی نسب رفیق من است و 
او را بهتر می شناسم. مهدی برای فوتبال 
زحمت کشیده است و باعث خوشحالی خیلی 
از هواداران شده، ناسزاگویی تفکرات همه 
تماشاچیان نیست و فکر برخی نفرات است که 

می خواهند فوتبال را خراب کنند.

خارج ازمستطیل سبز

محسن  بیاتی نیا: 
 استقلال 

 با فصل گذشته 
مقایسه نشود

خبــــــر
  حمایت »صالحی امیری« 

از »خسروی وفا«
در آستانه برگزاری انتخابات کمیته ملی 
المپیک، کیکاوس سعیدی از حضور در این 
انتخابات برای تصدی پست ریاست کناره گیری 
کرد. وی به عنوان رئیس آکادمی ملی المپیک 
برای شرکت در انتخابات کمیته و تصدی 
پست ریاست و نایب رئیسی کاندیدا شد؛ اما 
وی طبق تصمیم جدید قصد دارد فقط برای 
کرسی نایب رئیسی در انتخابات شرکت کند. 
طبق حکم وزارت ورزش، کیکاوس سعیدی  
بازنشسته شد، اما رایزنی هایی انجام شده که 
او بتواند تا یکماه دیگر به عنوان سرپرست 
دبیرکل به همکاری با کمیته ادامه دهد. با 
انصراف کیکاوس سعیدی، تعداد انصرافی های 
انتخابات کمیته ملی المپیک به ۳ نفر رسید، 
پیش از این آرش میراسماعیلی و هاشم 
اسکندری هم از انتخابات  کناره گیری کرده 
بودند. همچنین رئیس کمیته ملی المپیک در 
انتخابات کمیته ملی المپیک)صالحی امیری( 
از محمود خسروی وفا حمایت کرد. انتخابات 
کمیته ملی المپیک قرار است ششم شهریورماه 
برگزار شود. برای شرکت در انتخابات کمیته 
۳۱ نفر در ۳6 پست  نام نویسی کرده اند و گفته 
می شود دو نفر انصراف خود را از حضور در 
انتخابات اعلام کرده اند. رضا صالحی امیری، 
رئیس کمیته ملی المپیک درخصوص عدم 
المپیک  انتخابات کمیته ملی  ثبت نام در 
اظهارداشت: با توجه به تجارب و توانایی های 
محمود خسروی وفا دلیل و ضرورتی برای 
ثبت نام من در انتخابات کمیته وجود نداشت. 

خسروی وفا جزو مدیران توانا و کاربلد است.

دیدار سخت پرسپولیس مقابل آلومینیوم 

                  نقش  
پرسپولیس در حالی خود را آماده بازی مقابل 
آلومینیوم می کند که این بار کریم باقری لب خط 
حضور نخواهد داشت. با این حال باقری در تمرینات 
نقش پررنگ خود را حفظ کرده و همچنین جایگاه 

خوبی بین بازیکنان دارد.

                دیدار  
رئیس  نی،  آل ثا حمد  ا بن علی  سعود  شیخ   
کنفدراسیون بسکتبال آسیا و هاگوپ خاجیریان، 
مدیر اجرایی فیبا در حوزه آسیا با حضور در وزارت 
ورزش وجوانان با حمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان 

دیدار و گفت وگو کردند.

                              بازی
قرارداد حسین زاده با شارلوا چند هفته پیش 
به امضا رسید، اما به دلیل مشکلات تیم بلژیکی در 
راه واریز مبلغ مذکور به حساب استقلال، مراسم 
معرفی بازیکن ایرانی با تأخیر اعلام شد. بدین ترتیب 

حسین زاده می تواند برای شارلوا به میدان برود.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
فارس: ایوب بهتاج درباره آخرین وضعیت باشگاه تراکتور 
اظهارداشت: به هواداران قول داده ایم برای اینکه آنان در 
جریان تمامی امور قرار بگیرند، موضوعات به طور شفاف بیان 
خواهد شد. ابتدای صحبت هایمان جا دارد از کارکنان باشگاه 
تشکر کرده و همچنین از آنان عذرخواهی کنم؛ چرا که در 
این ۲۱ روز که به باشگاه تراکتور آمده ام، کارکنان باشگاه یک 
روز تا ساعت ۲۲و۳۰ و مابقی روزها تا ساعت ۲ بامداد برای 
پیشبرد امور باشگاه تلاش کرده اند. وی در خصوص روند 
مذاکره با سعید عزت اللهی، توضیح داد: عزت اللهی شاگرد 
بردیف بود و ارتباط نزدیکی با این سرمربی دارد. بردیف با 
عزت اللهی تماس گرفته است، ولی این بازیکن اعلام کرده 
که دوست دارد فوتبالش را در خارج از کشور ادامه دهد و 
اگر بخواهد به ایران بازگردد، تراکتور و قربان بردیف اولویت 
اصلی اش است. سرپرست باشگاه تراکتور در رابطه با مذاکره 
با کریم انصاری فرد، گفت: این بازیکن را از دوران نونهالی 
می شناسم و با خود او و برادرش صحبت کرده ام که اعلام کرده 

دوست دارد فوتبالش را در اروپا ادامه دهد. 

 هواداران تیم فوتبال یوونتوس پس از تساوی ناامیدکننده 
این تیم برابر سامپدوریا علیه سرمربی بانوی پیر شعارهایی 
سر دادند. تیم فوتبال یوونتوس اولین امتیازاتش در فصل 
جدید سری A را با قبول تساوی بدون گل در خانه سامپدوریا 
از دست داد، اما بدتر از نتیجه نوع بازی این تیم بود که نه 
تنها کسل کننده بود بلکه ممکن بود منجر به شکستش 
تمام شود. اگرچه از دست دادن پل پوگبا و آنخل دی ماریا 
در ابتدای فصل دست ماسیمیلیانو آلگری را بسته است، اما 
از نظر گروهی از هواداران این توجیه قابل قبولی برای شیوه 
بازی بیانکونری مقابل سامپدوریا نیست. به همین دلیل هم 
آنها در پایان بازی شعارهایی علیه سرمربی شان سر دادند. 
آنها پس از تساوی بدون گل ناامیدکننده شان که در آن دو 
بار تیر دروازه مانع گلزنی سامپدوریا شد، شعارهایی همچون 
»تا پنجره نقل وانتقالات بسته نشده می توانیم یک مربی 
واقعی داشته باشیم؟« و »چه زمانی دوباره می توانیم آلگری 
را اخراج کنیم« سر دادند. همچون گروهی دیگر از کاربران 
در فضای مجازی خشم خود از سرمربی ایتالیایی را بروز 
دادند. یکی از آنها نوشت: »دو ساعت وقتم را بی خودی هدر 
دادم.« هواداری دیگر نوشت: »از امروز من رسما به جنبش 

اخراج آلگری ملحق می شوم. 
غیرممکن است که تیم مان 
تاکتیکی  ایده  یک  حتی 
درست و حسابی هم نداشته 
با من درباره  باشد. لطفا 
بازیکنان حرف نزنید چون 
یک تیم اول باید برنامه و 
داشته  مشخص  تاکتیک 
باشد حالا هر بازیکنی در آن 
تیم می خواهد باشد.« در هر 
صورت یوونتوس با روندی که 

در پیش گرفته است و با سبک 
بازی اش هواداران خود را نگران 

کرده است.

 بیــن المــلل

 عزیزا... محمدی، نامزدی بدون هیاهو      و       جنجال!

 »مهدی تاج«  رد  صلاحیت   شد؟!

منصور رشیدی در خصوص شرایط استقلال و پیروزی 
این تیم برابر ملوان بندرانزلی گفت: استقلال هفته اول 
ناهماهنگ بود و تاوان آن را پس داد، اما در هفته دوم 
بهتر شد. البته نیمه اول برابر ملوان کمی سردرگم بودند و 
نتوانستند نمایش خوبی از خود نشان دهند و این ملوان بود 
که توانست از یکی از موقعیت هایش استفاده کرده و به گل 
دست پیدا کند. وی افزود: در نیمه دوم تغییراتی که ساپینتو 
در ترکیب به وجود آورد، بازی را به نفع استقلال به پایان 
رساند. تعویض های به موقع عامل پیروزی استقلال شد. 
به عنوان نمونه قائدی با اینکه زمان زیادی در بازی حضور 
نداشت اما توانست از فرصت هایی که به دست آورده هم یک 
گل بزند و هم یک پنالتی برای استقلال بگیرد و نشان داد 

در هفته های بعد می تواند زمان بیشتری را در بازی حضور 
داشته باشد. رشیدی در مورد انتقاداتی که از خط دفاع 
استقلال می شود، بیان داشت: فصل گذشته استقلال 
کمترین گل خورده را داشت اما در این فصل آبی ها سه گل 
را دریافت کردند. مدافعان استقلال هنوز به هماهنگی و 
درک متقابل نرسیده اند و همین مساله باعث شده اشتباهات 
آنها زیاد باشد. استقلال سه گل از سپاهان و ملوان دریافت 
کرد که برای هر سه گل اشتباهات مدافعان بود که باعث 
گل زدن حریفان شد. در آینده استقلال می تواند امیدوارتر 
بازی کند و کمتر گلی را دریافت کند. وی در مورد دیدار 
روز پنجشنبه استقلال برابر مس کرمان که در ورزشگاه 
آزادی برگزار خواهد شد، اظهارداشت: مس مقابل پیکان 

بازی خوبی از خود به نمایش گذاشت و توانست برنده باشد. 
آنها به تهران می آیند تا بتوانند با امتیاز به کرمان برگردند. 
مسی ها جنگنده، سختکوش و دونده هستند و این می تواند 
برای استقلال دردسرساز شود. ساپینتو باید بهترین ترکیب 
را مقابل مس به میدان بفرستد. در مجموع استقلال باید 
مراقب ضدحمله های مس باشد چون مس یک تیم جوان 
است و می خواهد از دوندگی اش به بهترین نحو استفاده کند. 
رشیدی در پایان خاطرنشان کرد: برخی تیم ها سرمایه گذاری 
زیادی کردند تا بتوانند در لیگ قهرمان شوند اما یک اشتباه از 
داور باعث خواهد شد تا همه سرمایه آنها از بین برود. بنابراین 
باید از داورانی در لیگ استفاده شود که تجربه بالایی دارند. با 
اینکه در هفته های اول هستیم، اعتراضات زیاد شده و اعتقاد 
دارم هرچه از زمان بازی ها بگذرد و بازی حساس تر شود کار 
برای داوران سخت تر خواهد شد. بنابراین وظیفه فدراسیون و 
کمیته داوران است که در این خصوص عملکرد بهتری داشته 

باشند تا اتفاقات ناخوشایندی در فوتبال ما اتفاق نیفتد. 

 منصور رشیدی: 

در ادامه »لیگ«  کار داوران سخت تر می شود!

 ناصر  محمدخانی: 

پرسپولیس نباید در ورزشگاه آزادی محتاط باشد
مهاجم پیشین پرسپولیس معتقد است: مهاجم خارجی 
جدید سرخپوشان به تنهایی نمی تواند مشکل گلزنی را حل 
کند و سایر بازیکنان هم باید برای حل این مشکل کمک 

کنند.
  دیدار با فولاد 

ناصر محمدخانی در خصوص تساوی پرسپولیس مقابل 
فولادخوزستان اظهارداشت: بازی با فولاد خسته کننده و 
خواب آور بود و هر دو تیم برای نباختن آمده بودند. برای من 
جای سوال است چرا که پرسپولیس با مهره هایی که در اختیار 
دارد باید در ورزشگاه آزادی به هر تیمی گل بزند و با پیروزی 

زمین را ترک کند.
  هواداران 

وی ادامه داد: افسوس خوردم بابت اینکه 4۰-5۰ هزار 
نفر بعد از مدت ها به ورزشگاه آمده بودند تا بازی تیم شان را 
ببینند، اما ناامید و معترض به خانه برگشتند. درست است که 

فولاد تیم پرمهره ای است، اما ما درباره بازی پرسپولیس نظر 
می دهیم. این تیم به هیچ وجه نمایش خوبی مقابل شاگردان 

نکونام از خود نشان نداد.
  بازی تدافعی حریفان 

مهاجم پیشین پرسپولیس در خصوص این موضوع که 
تیم های مقابل سرخپوشان رو به بازی تدافعی می آورند تا 
دروازه شان را بسته نگه دارند، بیان داشت: بله، همه تیم ها یاد 
گرفته اند که مقابل پرسپولیس با چه شیوه ای بازی کنند و با 
دفاع فشرده فضا را برای بازیکنان پرسپولیس می بندند. در این 
شرایط بازیکنان خلاق پرسپولیس مثل سروش رفیعی، سعید 
صادقی و مهدی ترابی نقش مهمی دارند و باید گره بازی را 
باز کنند، ولی در دو بازی گذشته انتظارات برآورد نشده است. 
قطعا در بازی با آلومینیوم باید پرسپولیس بهتری را در زمین 
ببینیم، چون در یکی، دو سال گذشته مقابل این تیم مشکل 

داشتیم و نباید این بازی را هم از دست بدهیم.

  احتیاط سرخ ها 
محمدخانی افزود: پرسپولیس باید بیشتر موقعیت گل 
خلق کند و بازی روبه جلو داشته باشد. سرخپوشان نباید در 
»ورزشگاه آزادی« محتاط بازی کنند. در دو بازی گذشته 
گل محمدی هم غایب بوده و عدم حضور سرمربی تیم در کنار 
زمین تاثیر منفی می گذارد. حضور گل محمدی اعتماد به 
نفس بازیکنان را افزایش می دهد و باعث می شود بازیکنان با 

روحیه بالاتری مقابل حریفان بازی کنند.
  حضور لوکادیا

وی در پاسخ به این سوال که حضور لوکادیا چقدر می تواند 
مشکل گلزنی پرسپولیس را برطرف کند، اظهارکرد: اطلاعی 
از شرایط بدنی لوکادیا ندارم، این بازیکن به تازگی به تمرینات 
اضافه شده و باید ابتدا شرایط او را به لحاظ بدنی بسنجیم و 
در ادامه کادرفنی سعی کند او را با سایر بازیکنان هماهنگ 
کند. قطعا در هفته های آینده لوکادیا می تواند به پرسپولیس 
کمک کند. این مهاجم به تنهایی نمی تواند بار گلزنی تیم را به 
دوش بکشد و بازیکنان دیگر هم باید برای حل مشکل گلزنی 
پرسپولیس تلاش کنند. الان می فهمیم که نگرانی های 

گل محمدی برای جذب مهاجم خارجی بی دلیل نبود.
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تیم فوتبال پرسپولیس مقابل فولادخوزستان در هفته 
دوم لیگ برتر به تساوی رسید. به نظرم این دیدار بازی سخت 
و بسته ای بود، با اینکه پرسپولیس یکی، دو موقعیت خلق 
کرد، اما هنوز در بحث جذب مهاجم اندر خم یک کوچه 
هستیم. همه اخبار شده »اماواگر« و تقریبا هیچ خبر قطعی 
وجود ندارد. بازیکنان بسیار خوبی خریده ایم، اما هنوز با 
یکدیگر هماهنگ نشده اند و پرسپولیس همانند فصل های 
گذشته نیست. گل محمدی علاقه دارد هافبک های تیمش 
از جناحین، مدافعان و هافبک های حریف را دور بزنند و پاس 
به داخل بدهند، اما شوت مستقیم و سانتر از تیم نمی بینیم. 
گل محمدی باید در تاکتیک های خود تغییر و بازنگری 
داشته باشد، با وجود اینکه بازیکنان پرسپولیس هافبک ها و 
مدافعان حریف را دور می زنند، اما موقعیت سازی جدی روی 
دروازه نداریم و صرفا تا محوطه جریمه خوب پیش می رویم. 
این رویه باید هر جور که شده درست شود و به اصلاح آن 
بسیار امیدوارم. خط دفاع پرسپولیس خوب عمل کرد و 
بیرانوند هم یک موقعیت تک به تک از حریف گرفت، خط 
هافبک هم عملکرد خوبی دارد، اما بعد از آن و در خط حمله 
کار خاصی انجام نشد. پرسپولیس نیاز به یک مهاجم دونده 
دارد تا هافبک ها و مدافعان حریف را پرس کرده و عقب زمین 
نگه دارد. در رابطه با حواشی پیش آمده بین پرسپولیسی ها 
و مهدی هاشمی نسب باید بگویم هاشمی نسب بزرگ تر و 
پیشکسوت من است، حواشی بازی را دیدم و او مستحق این 
رفتارها نبود. پرسپولیسی ها از گذشته از او دلخور هستند و 
این دلیل موجهی برای فحاشی به او نیست، مهدی هم به 
هر دلیلی مقابل این رفتارها موضع گرفت و می توانست با 
یک مصاحبه آرام تر ابهامات را رفع کرده و پرسپولیسی ها را 
شاد کند. این مسائل برای هر کسی ممکن است رخ دهد و 
باید به او حق داده و درکش کنیم و یک طرفه به قاضی نرویم. 
هواداران پرسپولیس هم باید هوشیار باشند و نباید رفتاری 
انجام دهند که از ورود آنها به استادیوم ممانعت به عمل بیاد 
و محروم شوند. در خصوص تقابل پرسپولیس با آلومینیوم 
اراک در هفته سوم لیگ برتر به نظرم بازی بسیار سختی مقابل 
آلومینیوم خواهد بود و باید با تمام تلاش و بهترین عملکرد 
آن را سپری کنیم. نام پرسپولیس بسیار بزرگ است و تمام 
تیم ها با تمام قوا، اندیشه و تفکر آزاد مقابل ما بازی  می کنند 
و به خوبی بازیکنان ما را آنالیز خواهند کرد. نباید مدام امتیاز 
از دست بدهیم و در رویای اینکه به زودی عملکردمان خوب 
خواهد شد بمانیم. پرسپولیس هنوز بردی به دست نیاورده 
و گل محمدی باید هر چه زودتر به ترکیب اصلی و ایده آل 

خود برسد. 

آرمان ملی- حسین ردکا: با نزدیک شدن به موعد 
برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال، در حالی که اخبار 
و یا مصاحبه هایی از »ماجدی« و »تاج« روی خروجی 
خبرگزاری ها قرار می گیرد، »عزیزا... محمدی« سکوت اختیار 
کرده! این در حالی است که نامی از »مهدی تاج« در بین 

نامزدهای تایید صلاحیت شده نیست! 
  ثبت نام نامزد 

برخلاف مهدی تاج و میرشاد ماجدی که در طول یکماه 
گذشته مصاحبه های مختلفی داشته اند و در خبرگزاری ها، 
سایت ها و روزنامه ها نام آنها دیده می شد، عزیزا... محمدی، 
رئیس سابق سازمان لیگ و نایب رئیس اسبق فدراسیون فوتبال 
تصمیم به سکوت گرفته و ظاهرا در سکوت خبری به دنبال ارائه 
برنامه های خود است. برخلاف ۲ نامزد دیگر حاشیه ای در مورد 
وی مطرح نشده است. محمدی اما در روزهای نخست دست به 
ثبت نام زد. روز هجدهم تیرماه و در آغاز چهارمین روز فرصت 
ثبت نام  نامزدها، عزیزا... محمدی رئیس اسبق سازمان لیگ 
به همراه علی فتح ا... زاده مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال به 
ساختمان فدراسیون فوتبال آمد و ثبت نام خود را انجام داد. 
محمدی برای پست ریاست ثبت نام کرده و به ترتیب فتح ا... زاده 
و محمدرضا کافی را به عنوان نواب رئیس اول و دوم خود معرفی 
کرد. در حالی که در روزهای نخستین خبری از ثبت نام نبود، 
چراغ اول ثبت نام ریاست فدراسیون فوتبال توسط عزیزا... 

محمدی روشن شد.
  شانس برنده شدن

علی فتح ا... زاده در گفت وگو با »تسنیم«، درباره ثبت نام عزیز ا... 
محمدی در انتخابات فدراسیون فوتبال و معرفی او به عنوان 
نایب رئیس اولش اظهارداشت: خیلی تمایل نداشتم وارد انتخابات 

شوم، ولی شرایط فوتبال و درخواست عزیز ا... محمدی که از ما 
خواست کمک کنیم، باعث شد قبول کنم و برای نایب رئیس اول 
ثبت  نام کردم. وی در مورد اینکه عزیز ا... محمدی چقدر شانس 
برنده شدن در انتخابات فدراسیون فوتبال را دارد، تصریح کرد: 
اگر بخواهیم عقلانی، فنی و رزومه ای نگاه کنیم، محمدی سابقه 
درخشانی در سازمان لیگ داشته است. بهترین دوران سازمان 
لیگ در زمان ایشان بود. من این را نمی گویم و کارشناسان 
گفته اند مسابقات فوتبال در زمان ایشان به بهترین شکل و 
بانظم برگزار می شد. امتیازهایی که از AFC گرفته شد، در دوره 
ایشان بود. عزیزا...محمدی قبل از سازمان لیگ نیز، مدیرعامل 
فجرسپاسی شیراز بود و در مجموع سابقه و رزومه دیگران نصف 
ایشان هم نیست. دوستان دیگری هم برای انتخابات حضور 
خواهند داشت تا ان شاءا... در فضایی سالم رقابتی سالم برگزار 
شود. امیدوارم فردی فوتبالی انتخاب شود، نه اینکه اعضای مجمع 
براساس رفاقت رأی بدهند. مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال 
راجع به شرایط این روزهای فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: 
ما آدم های قوی و فوتبالی داریم که می توانند در رأس کار حضور 
داشته باشند و مشکلات را حل کنند. مسائل فدراسیون برای 
مدیران فوتبالی و کاربلد خیلی پیچیده نیست و به بهترین شکل 

می توانند به آن رسیدگی کنند. 
  پاسخ به شایعات؟

 »ایرنا« روز یکشنبه سی ام تیرماه نوشت: »انتخابات فدراسیون 
فوتبال در حالی ۸ شهریور برگزار می شود که هر روز خبرها و 
شنیده های مختلفی درباره این مجمع پرحاشیه به گوش می رسد. 
 ... در تازه ترین شایعه شنیده می شود که مهدی تاج و عزیزا
محمدی به دنبال ائتلاف هستند. گفته می شود در صورت شرکت 
تاج در انتخابات، عزیزا... محمدی از انتخابات انصراف خواهد داد 

و در صورت عدم شرکت تاج، سبد آرای تاج به سمت محمدی 
خواهد رفت.« محمدی در واکنش به این شایعه در گفت وگو با 
ایرنا با بیان اینکه درباره انتخابات فوتبال مصاحبه نمی کنم، هر 
گونه ائتلاف با تاج را رد کرد و گفت: در انتخابات ثبت نام کرده ام و 

تا آخر هم در صحنه می مانم. 
  مساله تاج! 

کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون فوتبال در گفت وگو با برنامه 
شب های های فوتبالی درمورد آخرین وضعیت مجمع انتخاباتی، 
عنوان کرد: کارها طبق روال، اساسنامه و قانون در حال انجام است 
و هشت شهریور انتخابات انجام خواهد شد  . نامه برای همه اعضای 
مجمع ارسال شده و مجمع در همان تاریخ برگزار خواهد شد. 
جای هیچ نگرانی ای نیست. وی درخصوص اینکه آیا تغییراتی 
بین نامزدها ایجاد شده است، گفت: درمورد کاندیداها کمیته 
بدوی انتخابات در حال بررسی است. فقط می توانم بگویم دو نفر از 
عزیزان تایید شده اند و منتظر هستیم تا ببینیم وضعیت نفر سوم 
چگونه خواهد شد تا آن را اعلام کنیم. باید دید تکلیف نفر سوم چه 
خواهد شد. یک روز بعد حسن کامرانی فر در مورد روند برگزاری 
انتخابات و موضوع بررسی صلاحیت نامزدها اظهارداشت: براساس 
روند موجود و در ادامه پروسه قانونی برگزاری انتخابات تاکنون 
نامه ای مبنی بر عدم احراز صلاحیت هیچ نامزدی به فدراسیون 
فوتبال ارسال نشده است. دبیرکل فدراسیون فوتبال افزود: در 
نهایت کمیته بدوی انتخابات مرجع اعلام و معرفی افراد تا زمان 
برگزاری مجمع به شمار می رود و فدراسیون فوتبال بر همین 
اساس انتخابات را طبق اساسنامه و ضوابط موجود منطبق بر 
استانداردهای فیفا و AFC برگزار خواهد کرد. محمدحسین 
حمیسی، رئیس حراست فدراسیون فوتبال اظهارداشت: با توجه 
به گمانه زنی ها و حاشیه های به وجود آمده در خصوص تعیین 
صلاحیت کاندیداهای انتخابات فدراسیون فوتبال تاکنون هیچ 
عدم احراز صلاحیتی از هیچ نهادی به این حراست که مسئول 
پیگیری اینگونه مکاتبات است واصل نشده است. احمدرضا براتی 
درمورد روند برگزاری انتخابات و مباحث مطرح شده نسبت به 
تایید صلاحیت نامزدها اظهارداشت: بنده قبلا هم گفته ام که 
در اساسنامه و مقررات انتخاباتی فدراسیون، مواعد و فرجه هایی 
مشخص شده که همه ارکان فدراسیون و از جمله کمیته های 
انتخاباتی باید از آن تبعیت کنند. به اعتقاد من این نظریه که 
کمیته های انتخاباتی هنوز می توانند تصمیم خود در مورد لیست 
نامزدهای واجد شرایط را تغییر دهند، با صراحت مقررات و فلسفه 
مواعد قانونی مغایر است. عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
عنوان کرد: با این حال هنوز هم برخی اشخاص، صحبت های 
متفاوتی را مطرح می کنند. فارغ از اینکه چنین چیزی امکان پذیر 
هست یا خیر. به هرحال مرجع نظارت بر اطلاع رسانی در خصوص 
آن، کمیته بدوی انتخاباتی است و در شرایطی که هنوز کمیته 
بدوی انتخاباتی تصمیم متفاوتی نگرفته، هیچ کس نمی تواند 

جلوتر از این کمیته حرکت کند. 


